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Številka: 900-24/2016-3 
Nova Gorica, 8. december 2016                                                                                                                                                         
                                                                                                                          

P O R O Č I L O 
 

O IZVRŠENIH SKLEPIH 
 
 
 
7. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 24. november 2016 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. Sklep o imenovanju Vladimirja Peruničića iz Nove Gorice 
za vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda Goriški 
muzej Kromberk-Nova Gorica. Vršilec dolžnosti direktorja 
bo dela in naloge opravljal v obsegu 28 ur tedensko. 
Mandat vršilca dolžnosti direktorja traja vse do 
imenovanja direktorja zavoda, vendar najdlje za obdobje 
do enega leta. 

●   

 
 
 
20. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. november 2016 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu poročila o izvršenih sklepih 19. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 20. oktobra 2016  

●   

2. Sklep o izdaji pozitivnega mnenja k imenovanju Bojana 
Stanteta iz Grgarskih Raven za direktorja Doma 
upokojencev Nova Gorica  

●   

3. Sklep o imenovanju Klemna Šuligoja iz Voglarjev in Nine 
Humar iz Nove Gorice kot predstavnika MONG v svet 
javnega zavoda Zdravstveni dom Zobozdravstveno 
varstvo Nova Gorica   

  ●1 

4. Sklep o sprejemu Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem MONG za leto 2017 

●   

5. Sklep o sprejemu Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem MONG za leto 2018 

●   

6. O predlogu Odloka o proračunu MONG za leto 2017 se 
opravi druga obravnava in se pri tem upošteva predloge, 
pripombe in mnenja iz razprave. 

●   

7. O predlogu Odloka o proračunu MONG za leto 2018 se 
opravi druga obravnava in se pri tem upošteva predloge, 

●   

                                                 
1 Zaradi ugotovitve, da gre za nezdružljivost funkcije, je župan zadržal sklep.  
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pripombe in mnenja iz razprave. 

8. Sklep o odložitvi odločanja o o predlogu Sprememb in 
dopolnitev Statuta MONG do pridobitve mnenja 
zakonodajno-pravne službe Državnega zbora RS 

 ●  

9. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Mestnega sveta 
MONG  

●   

10. Sklep o pozivu Vlade RS in Državnega zbora RS k 
zavrnitvi ratifikacije trgovinsko– investicijskih sporazumov 
TTIP, CETA in TISA 

●   

11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
MONG 

●   

12. Odlok o ureditvi javne službe odvajanja in čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode na območju 
MONG 

●   

13. O predlogu Odloka o sofinanciranju nakupa in  
vgradnje malih komunalnih čistilnih naprav  
na območju MONG se opravi druga obravnava in se  
pri tem upošteva predloge, pripombe in mnenja  
iz razprave. 

●   

14. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu 
izvajanja gospodarske javne službe izvajanje javnih 
linijskih prevozov v mestnem prometu in o koncesiji te 
javne službe v MONG in Občini Šempeter-Vrtojba 

●   

15. Sklep o sprejemu Letnega programa tehnične kulture v 
MONG za leto 2017   

●   

16. Sklep o sprejemu Letnega programa športa v MONG za  
leto 2017   

●   

17. Sklep o izdaji soglasja k Statutu javnega zavoda 
Mladinski center Nova Gorica  

●   

18. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
sofinanciranju programov veteranskih organizacij v 
MONG 

●   

19. Sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz 
preteklih let javnega zavoda Ljudska univerza Nova 
Gorica in soglasje s porabo presežka prihodkov nad 
odhodki tudi za plače  

●   

20. Dopolnitev Letnega načrta pridobivanja stvarnega 
premoženja MONG v letu 2016  

●   

21. Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja s stvarnim 
premoženjem MONG v letu 2016  

●   

 
 

 
19. SEJA MESTNEGA SVETA, 20. oktober 2016 

 
 

16. Pred odločitvijo o dokončni prodaji deleža MONG v 
družbi Veterina Gorica d.o.o., je potrebno opraviti 
cenitev, na podlagi katere bo mestni svet odločal o 
prodaji le-tega.  

●   
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18. SEJA MESTNEGA SVETA, 29. september 2016 
 

 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

3. Do konca leta 2016 naj se Pravilnik o izvajanju nalog 
predstavnika Mestne občine Nova Gorica v organih 
upravljanja javnih zavodov uskladi z veljavnimi predpisi. 
 
V mesecu oktobru 2016 naj strokovne službe Mestne 
občine Nova Gorica organizirajo izobraževanje za 
predstavnike Mestne občine Nova Gorica v organih 
upravljanja javnih zavodov. 

 
 
 
 

● 
 

● 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
15. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. maj 2016 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

13. Opraviti je potrebno supernadzor nad vsemi 
investicijami Stanovanjskega sklada MONG v letih 
2011-2015. 

 ●  

 
 
13. SEJA MESTNEGA SVETA, 10. marec 2016 
 

 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

9. O predlogu Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda za 
turizem Goriške se opravi druga obravnava in se pri tem 
upošteva predloge, pripombe in mnenja iz razprave.  

 ●  

16. Strokovna komisija za pripravo in izvedbo javnega 
razpisa, za pregled in oceno prispelih prijav ter za 
pripravo strokovnega poročila pripravi predlog najboljše 
rešitve pridobljene na podlagi konkurenčnega dialoga. 
Pred dokončno potrditvijo na mestnem svetu se pripravi 
ponovna evalvacija izbrane rešitve v primerjavi z 
izvedbo v lastni režiji.  

 ●  

 
 
11. SEJA MESTNEGA SVETA, 17. december 2015 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

8. Mestni svet predlaga županu ustanovitev delovne 
skupine za pripravo uvedbe ene od oblik 
participativnega proračuna v MONG. Delovna skupina 
naj bo zadolžena predvsem za pripravo in utemeljitev 
načrta za poskusno uvedbo participativnega proračuna 
v izbrani krajevni skupnosti ter podpora pri izvedbi. 

● 
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7. SEJA MESTNEGA SVETA, 21. maj 2015 
 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI 
IZVRŠEN 

15. Občinska uprava po pripravi programa aktivnosti z 
naborom prioritetnih ukrepov za reševanje problematike 
plazovitosti na območju naselja Gradišče le-te najprej 
predstavi krajanom Gradišča nad Prvačino in jih nato 
posreduje v sprejem mestnemu svetu.   

 ●  

 
 

 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oz. nezadovoljstva s prejetimi odgovori ter 
pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 

 

 Statutarno-pravni komisiji (MS):  
 

   -     svetnika Valterja Vodopivca – naslednjo pobudo: 
Predlagam, da Mestni svet MONG sprejme obvezno razlago tretje alineje tretje točke 
51.  člena Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Nova Gorica. 
Obvezno razlago navedenega člena je potrebno sprejeti zaradi napačne interpretacije 
omenjenega člena s strani načelnice Oddelka za okolje, prostor in javno infrastrukturo 
MONG v primeru, ko gre za ugotavljanje minimalne velikosti parcele za gradnjo 
stanovanjskih objektov za potrebe obdavčitve po Odloku o odmeri nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v MONG (NUZS).   
Gre za primer, ko se je občan pritožil na Finančni urad Nova Gorica zoper odločbo št. 
DT4224-4153/2016-13482-11-135-01 z dne 12. 7. 2016 o odmeri nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016 zaradi nasprotovanja pravilnosti podatkov 
Mestne občine Nova Gorica. 
Načelnica je z dopisom št. 42203-126/2016-2 z dne 22. 8. 2016 podala negativno 
mnenje na pritožbo občana na odločbo o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2016, pri čemer je napačno ugotovila, da je omenjena parcela večja ali 
enaka minimalni površini za parcelo objekta, ki je določena z veljavnim prostorskim 
aktom. 
Načelnica je vztrajala pri prvotni odločitvi, pri čemer napačno tolmači omenjeni člen 
odloka, da je v primeru ko gre za ugotavljanje minimalne velikosti parcele v območju 
strnjene stanovanjske gradnje (SSs) minimalna velikost 250 m2, pri čemer spregleda 
navedbo, da to velja za objekte v nizu, v nasprotnem primeru je minimalna velikost 
parcele 500 m2.  V tem primeru gre za samostojno parcelo velikosti 333 m2. 
Načelnica tudi ni upoštevala določila 8 točke 4. člena NUZS, ki določa, da strokovne 
službe uprave v primeru, da na določenem zemljišču, ki je sicer v območju nezazidanih 
stavbnih zemljišč, ugotovijo, da ni možna gradnja objektov v skladu s prostorskim 
aktom, se takšne površine ne upoštevajo kot površine nezazidanega stavbnega 
zemljišča. 
Ker tudi na ustno opozorilo občana ni želela ponovno preveriti svoje odločitve in vztraja 
pri svoji odločitvi, je bila zadeva posredovana v obravnavo organu II. stopnje.  
Takšno ravnanje načelnice povzroča neposredno škodo občanom, zato predlagam, da 
mestni svet sprejme obvezno razlago omenjenega člena, da se tako izognemo 
morebitni nadaljnji napačni uporabi določila omenjenega člena odloka. 

 

 Županu in kabinetu župana:  
 
 -      svetnice mag. Tanje Pipan – naslednje vprašanje:   
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Pri pregledu dogodkov, ki se bodo odvijali v Novi Gorici letos, nisem opazila 
investicijske konference Coinvest, ki se je več let odvijala v Novi Gorici. Zanima me, 
zakaj se ta konferenca letos ne bo odvijala v naši občini? Ob tem bi me glede tega 
zanimalo mnenje delovne skupine, imenovane s strani župana za pripravo projekta 
»Spletna aplikacija Investirajmo v Novo Gorico«.   

 
-       svetnice Karmen Saksida – naslednje vprašanje:   

Najbrž je večina med vami seznanjena z dejstvom, da je bila v spominskem parku na 
Trnovem na osrednjem spomeniku NOB v naši občini postavljena dodatna tabla, na 
kateri so navedena imena padlih azerbajdžanskih partizanov v sklopu IX. korpusa. Po 
mnenju veteranskih organizacij se je z namestitvijo te plošče prekršilo red v 
spominskem parku. 
Spominski park je posvečen padlim in žrtvam nacifašizma našega območja in IX. 
korpusu. Za to je  tam tudi plošča padlim borcem »Ruskega bataljona«, ki je deloval v 
sestavi IX. korpusa in štirje spomeniki komandantom IX. korpusa. Na plošči padlih 
borcev »Ruskega bataljona« so navedeni med drugimi tudi padli azerbajdžanski borci. 
S postavitvijo nove, dodatne plošče, so ti borci dvakrat navedeni.  
Sprašujem župana in občinsko upravo, ali je občina kot lastnica spominskega obeležja 
dala soglasje za postavitev te table in ali je bilo za ta poseg pridobljeno dovoljenje 
Zavoda za varovanje kulturne dediščine kot strokovne institucije, ki je pristojna za 
podajanje ocen o posegih v kulturno dediščino? 

 
  -      svetnika Simona Rosiča – naslednje vprašanje na že podano pobudo:   

Nadalje sem dne 16. 6. 2016 podal predlog o organizaciji dneva športa v Novi Gorici, na 
kar sem naslednji mesec od kabineta župana prejel odgovor, da bo Javni zavod za 
šport podal odgovor o smiselnosti organizacije takega dogodka, kar pa se ni zgodilo vse 
do danes. Tudi ta ideja je prišla s strani različnih športnih društev, zato sprašujem, kaj 
zadržuje Javni zavod za šport glede podaje njihovega mnenja o sami prireditvi? 
V tem istem odgovoru je oddelek kabineta župana med drugim navedel, da je športni 
turizem eden izmed stebrov turizma na katerih mora MONG graditi. Resnično upam, da 
občinska uprava v to resnično veruje, saj je samo s takšnim pristopom moč pričakovati, 
da se bodo zgodili premiki v pravo smer. V primeru, da se določene pobude na to 
tematiko sprejmejo le zaradi tega, da se predlagatelja utiša, verjemite mi, da taki 
projekti ne bodo dosegli želenega učinka. 
 
 

 Projektni pisarni (UD): 
 
-       svetnice mag. Tanje Pipan – naslednje vprašanje:   

Zanima me, koliko projektov je Mestna občina Nova Gorica prijavila kot nosilni-glavni 
partner na razpisu INTERREG IIIA Slovenija in Italija 2014-2020 (rok za oddajo je bil 30. 
9. 2016) in kakšna je skupna vrednost prijavljenih projektov? Prosila bi tudi kratek opis 
projektov, s katerimi kandidira na ta razpis.  

 
 

 Oddelku za družbene dejavnosti: 
 

  -      svetnika Stanka Žgavca v imenu svetnika mag. Tomaža Slokarja – naslednjo  
pobudo:   
Prebivalci iz Marušičeve, Bidovčeve, Erjavčeve in Bazoviške ulice so se na župana in 
občinsko upravo že lansko leto obrnili s pisno prošnjo, ki je tu v prilogi, po pojasnitvi in 
razpravi glede njihovih predlogov vezanih na postavitev in delovanje Humanitarnega 
centra v njihovi bližini. Sami zatrjujejo, da rezultatov, ki bi šli v smeri iskanja konsenza 
tudi s prebivalci tega dela Nove Gorice, ni kaj dosti. Se je pa v zadnjem času v njihovi 
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bližini zgodil neprijeten dogodek, ki jim ponovno vnaša negotovost glede navedenih 
vprašanj.  
Na to temo so pripravili zapis, ki ga v nekih točkah navajam in je priloga vprašanju: »V 
osnovi je bil objekt namenjen nastanitveni dejavnosti za brezdomce, sedaj pa se to 
spreminja v središče vseh mogočih humanitarnih dejavnosti. Smatramo, da bi kot bližnji 
stanovalci morali biti povabljeni kot stranka v postopku. S pojasnili, ki smo jih prejeli na 
sestanku s strani občine 27. novembra 2015 nam je bil dan le poduk, kaj pomeni 
humanost in dobrodelnost. Skrbijo pa nas stvari, ki so se začele dogajati v našem 
neposrednem okolju. 
Dne 3. oktobra letos se je med 15. in 17. uro zgodil incident v hiši Žarek. Vznemiril nas 
je prihod policije, celo specialcev in reševalcev z vklopljenimi sirenami. Sklepamo, da se 
je tam zgodilo nekaj zelo resnega, kar pa se seveda močno skriva. Tudi v nobenih 
medijih ni bilo nič objavljeno. Po poizvedovanju pri takrat prisotnih (zaposlenih) na 
prizorišču, je nemogoče kaj izvedeti, saj se vsak boji za svoje delo - službo. Prav zaradi 
takih odnosov, se pravi  prikrivanja dogodkov, ki se dogajajo pred našimi domovi, se 
počutimo odrinjene ob stran, zato smo najprej zaskrbljeni, ogroženi, pa tudi ogorčeni. 
Zahtevamo vsi prvotni podpisniki predloga iz leta 2015, da se ga upošteva.   
Župana in občinsko upravo prosim, da se na skrbi in predloge prebivalcev odzove z 
ustreznim odgovorom in dialogom. 

 
   -     svetnika Simona Rosiča – naslednje vprašanje na že podano pobudo:   

Sam sem v imenu svetniške skupine Goriška.si dne 7. 4. 2016 podal svetniško pobude 
glede postavitve nogometnega igrišča na Lokvah v kontekstu razvoja športnega turizma 
v naši občini. Župan je takoj akceptiral to pubudo in dejal, da bo investicija umeščena v 
rebalans proračuna za leto 2016. Pobuda je bila oblikovana na tak način, da bi se z 
začetnimi deli začelo konec avgusta, kar bi imelo za posledico, da bi bilo igrišče 
pripravljeno za naslednje leto.  
Slednje se ni zgodilo in upoštevajoč dejstvo, da je ideja prišla od spodaj navzgor, 
menim, da je občinska uprava dolžna objasniti občanom in občankam, zakaj se ni 
začelo z deli, zaradi česar se bo izgubilo eno leto? 

 
 

 Oddelku za gospodarstvo in gospodarske javne službe:  
 
  -      svetnika Antona Hareja – naslednjo pobudo:   

Prebivalci Prvomajske ulice se pritožujejo, da se z delovanjem centralne čistilne 
naprave v tem delu mesta razširja smrad. Prosil bi, da pristojni iz podjetja Vodovodi in 
kanalizacija pojasnijo vzroke za to in ukrepe za odpravo le-tega.  

   
  -      svetnika Mirana Vidmarja – naslednjo pobudo:  

Moje svetniško vprašanje oziroma pobuda zajema ekološke otoke oziroma kosovne 
zadeve, ker se veliko ljudi obrača na nas zaradi nezadovoljstva z ekološkimi otoki, naj 
naštejem, čiščenje in vzdrževanje ekoloških otokov, nekontrolirano odlaganje, neurejen 
videz, višja cena za plačilo odvozov odpadkov v primerjavi z drugimi občinami, na 
primer Ljubljana. To seveda bremeni občane.  
Poseben primer pa je odlagališče kosovnih odpadkov sredi Nove Gorice oziroma točno 
med bloki na Ulici Gradnikove brigade. Predlagam, da službe Mestne občine Nova 
Gorica v sodelovanju s koncesionarjem postopoma uvedejo sodobnejši način kontrole 
in odlaganja odpadkov. Na primer v Ljubljani občani imajo kartice. S tem bi se izognili 
nekontroliranemu odlaganju odpadkov, na primer iz Italije. Postopoma naj uvedejo 
kulturnejši zgled kontejnerjev, na primer v Ljubljani imajo podzemne kontejnerje s 
kartico, kjer se zadeva dvigne. Zavedamo se, da tak projekt zahteva veliko denarja in 
angažiranja, vendar smatramo, da bo zadovoljstvo in red poplačano za trud. Za 
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kosovne odpadke pa predlagamo, da se uvedejo mobilna zbiranja na primer dvakrat 
letno in mobilno zbirno mesto in ne zbirni center sredi mesta. 

 
 
 

 
Miran Ljucovič  

             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 




